
SPRAWOZDANIE RADY SOŁECKIEJ SO 
RUPTAWA- CISÓWKA za 2019 

Dnia 25 marca 2019 ro godz. 17.00 w SP nr 17 im. Jana Brzechwy w sołectwie 
Ruptawa - Cisówka, odbyły się wybory sołtysa oraz Rady Sołeckiej . 
Sołtysem została pani Dorota Ledwoń. 
Wybranych zostało siedmiu Członków Rady Sołeckiej : 

1. Pani Halina Cebula 
2. Pani Teresa Salamon 
3. Pani Małgorzata Domek 
4. Pani Aleksandra Fabisz - Zblewska 
5. Pan Bolesław Waltar 
6. Pan Damian Gałuszka 
7. Pan Jacek Waleczek 

W trakcie okresu sprawozdawczego Rada Sołecka odbyła dziewięć posiedzeń. 

Frekwencja członków Rady Sołeckiej w miesięcznych posiedzeniach, w trakcie okresu 
sprawozdawczego: 

1. Pani Halina Cebula - 8 razy była obecna 
2. Pani Teresa Salamon - 7 razy 
3. Pani Małgorzata Domek - 3 razy 
4. Pani Aleksandra Fabisz - Zblewska - 4 razy 
5. Pan Bolesław Waltar - 8 razy był obecny 
6. Pan Damian Gałuszka - 8 razy 
7. Pan Jacek Waleczek- 5 razy 
8. Pani Dorota Ledwoń - 9 razy była obecna 

Zwołane zostały dwa zebrania otwarte z mieszkańcami: 

Pierwsze zebranie odbyło się 11. 06. 2019r. w sprawie Budżetu Obywatelskiego, 
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kwota 192 622 zł - została przeznaczona na budowę kanalizacji deszczowej przy ul. Matejki. 

Drugie zebranie odbyło się 19.09.2019r. dotyczyło Funduszu Sołeckiego - zadanie do realizacji to: 
budowa oświetlenia ul. J. Długosza od ul. J. Matejki do ul. Glinianej za kwotę 49 837 90 zł 

Na nagrody konkursowe została przeznaczona kwota - 1 998,99 zł 
Kwota wydatkowana naa dożynki - 7 082 zł 
„ Dzień Ziemniaka '' - 1 850 zł 
Dzień Pluszowego Misia - 550 zł 
warsztaty artystyczne w świetlicy„ Stryszek '' - 440 zł 
Razem - 11 920,99 zł 

W ramach Marszałkowskiego Konkursu „ Inicjatywa Sołecka '' złożyliśmy wniosek na realizację 
zadania pod nazwą „ Zakup mundurów galowych dla członków OSP Ruptawa , do pełnienia celów 
reprezentacyjnych i promujących sołectwo ''. 



Wniosek został pozytywnie rozpatrzony i wraz z dofinansowaniem z miasta w wysokości 2 500 zł 
oraz dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 10 OOO zł zakupionych zostało 14 
mundurów męskich oraz 2 damskie. 

Złożony został wniosek o przystosowanie kursów komunikacji miejskiej dla uczniów SP 17. 
Zorganizowana została sesja fotograficzna dla dzieci z zespołem Downa. 
Zorganizowany został wykład tematyczny „ Poszukaj zdrowia w swoich stopach '' 
Obchodziliśmy trzy Jubileusze , 110 - lecie OSP Ruptawa, 70 - lecie LKS Granica Ruptawa , 
60 - lecie Koła Gospodyń Wiejskich. 

Rada Sołecka wnioskowała do budżetu miasta o wykonanie takich zadań jak: 

• Budowa drogi ul. Jana Długosza 
• Budowa drogi ul. Jana Matejki wraz z przylegającą odnogą 
• Budowa sygnalizacji świetlnej lub ronda na skrzyżowaniu ulic : Cieszyńska , Ubowiec , 

Kilińskiego 

• Zabudowa rowu przy wjeździe na ul. H.Kolłątaja od ul. Wyzwolenia 
• Wykonanie oświetlenia ul. Przemysłowej 
• Zabudowa rowów na ul. R.Traugutta 
• Położenie nawierzchni asfaltowej odnoga ul. Ubowiec od nr 37 do ogródków działkowych 
• Budowa odwodnienia na ul. Kępa 
• Budowa chodnika wzdłuż ul. ks.E. Płonki 
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